



## OSK Midtjylland: Referat den 8. April 2018

[www.namidtjylland.dk](http://www.namidtjylland.dk)

1. Sindsrobøn.
2. Præsentationsrunde herunder afbud.
3. Oplæsning af de 12 koncepter.
4. Oplæsning af "Bare for i dag."
5. 7. tradition
6. Godkendelse af referatet.
7. Workshop:
  - 11. koncept: NA kapital skal bruges til at fremme vores væsentligste formål og skal styres ansvarligt*
8. Valg af betroede tjenere  
Carsten fra Randers er på valg som OSS.
9. Rapporter fra grupperne.
10. Ønsker fra grupperne.
11. Rapporter fra underudvalg.
12. Til beslutning:
  - Er det ok, at OI har en officiel side på et socialt medie?
  - Ønsker OSK midtjylland at afholde RSK møde i 2019?(vi skal i så fald byde ind med dette til RSK møde i april
  - Skal vi afholde unitydag?
13. Evt.
14. Næste møde og ny dagsorden.
15. Sindsrobøn.

### 1. Sindsrobøn

## **2. Præsentationsrunde herunder afbud.**

OSK Formand: Gert  
Kasserer: Asger  
Kasserersuppleant: Christian  
Litteraturansvarlig: Asger  
Sekretær: Eva  
Konstitueret OSS: Eva  
Webmaster: Michael – **kommer ikke.**  
HI Midtjylland forkvinde: Charlotte - **afbud**  
Næstformand HI: Søren - **afbud**  
GSR Randers: Hold det enkelt: John  
GSR Viborg: free spirit: Christian  
GSS "Free Spirit gruppen" Viborg Benjamin – **kommer ikke**  
GSR Viborg: livet leves: Dennis – **kommer ikke**  
GSR Holstebro, living clean: Ronni  
GSR "Basis tekst gruppen" Horsens: Robert  
GSR "Grib nuet gruppen" Silkeborg Malene – **kommer ikke**  
GSS "Grib nuet gruppen" Silkeborg: Patricia – **kommer ikke**  
GSR Skive: Rudolf  
Observant: Carsten  
Observant: Lars århus  
Observant: Carl Erik århus  
Konstitueret GSR Århus, Hold det enkelt(fredag): Thomas

## **3. Oplæsning af de 12 koncepter.**

Læst af Carl Erik

## **4. Oplæsning af "Bare for i dag."**

Læst af Robert

## **5. 7. tradition**

174kr

## **6. Godkendelse af referatet.**

Referatet godkendt.

## 7. Workshop:

*11. koncept: NA kapital skal bruges til at fremme vores væsentligste formål og skal styres ansvarligt*

1) Gruppe: kaffe og the og donation. Fremme budskabet ved at holde møde.

OSK: konvent, HI, andre udvalg

RSK: litteratur og lydbog, HI

WS: litteratur til nye lande og møder i nye lande

2) leje af lokale - litteratur - forfriskninger - servicebidrag - reservebeh. Ad hoc.

3) næh. Måske er køresatsen for høj nogen steder. Gennemsigtighed og dokumentation er vigtigt, men vi må have tillid til at de rigtige er valgt.

4) ja. Dokumentation og gennemsigtighed

5) nye grupper får hjælp fra OSK. Generelt selvforsynende. Service i vores område er kun på baggrund af gruppebidrag. Vores område tjener ikke store beløb på events.

## 8. Valg af betroede tjenere.

Carsten på valg som OSS. Carsten har service CV med og vil gerne lave områdeservice og snuse til regionservice. Grupperne bakker op om Carsten.  
**Carsten er valgt til OSS. Valgt frem til februar 2020.**

Ny konventformand: Gert er valgt frem til august 2018

OSK mangler følgende betroede tjenere:

OSK næstformand

Webmaster suppleant.

OI formand (på sigt bliver OI muligvis lagt sammen med HI)

Ny webmaster – Michael vil gerne gå af, men fortsætter indtil senest 1/8-2018. skrives på hjemmesiden

## 9. Rapporter fra grupperne.

Horsens: Basistekstgruppen  
gennemsnitligt fremmøde: 22  
ny i NA: 5  
ny i gruppe: 10  
Donation: -

Randers: Hold det enkelt  
Gennemsnitligt fremmøde: Mandag: 18  
Torsdag: 8  
Ny i gruppe: 16  
ny i NA: 4  
Donation OSK: 1245kr

Silkeborg: Grib nuet – ikke til stede  
Ny i gruppe:  
Gns. fremmøde: 16,5  
Donation OSK:

Viborg: Free Spirit  
Gns. fremmøde: 17,4  
Ny i NA: 28  
Ny i gruppe: 2  
Donation: 500kr

Skive: Lørdagsbedring  
Gns. fremmøde: 6  
Ny i gruppe: 1  
Ny i NA: 3  
Donation:

Holstebro: Living Clean  
Gns. fremmøde: 6  
Ny i gruppe: 6  
Ny i NA: 1  
Donation: 1800kr til OSK

Viborg: "livet leves" ny gruppe i Viborg.- ikke til stede  
Gns. fremmøde

Donation

Århus: onsdag: Sammen kan vi – ikke til stede

Gns. fremmøde:

Ny i gruppe:

Ny i NA:

Donation:

Århus: fredag: hold det enkelt

Gns. fremmøde: 13,2

Ny i gruppe: 6

Ny i NA: 4

Donation:

**Retningslinier til GSR/GSS for at tiden på OSK-møderne kan bruges konstruktivt:**

GSR-rapport mailes til sekretæren senest dagen inden et OSK-møde på:

[osk.sekretar@gmail.com](mailto:osk.sekretar@gmail.com)

Vedr. gennemsnitligt fremmøde. Læg alle tallene for antal fremmødte sammen siden sidst vi havde OSK-møde og divider med antal møder.

Eksempel: der er afholdt 8 møder, hvor der har været 10,12,7,14,18,8,10,11 tilstede.  $10+12+7+14+18+8+10+13 = 92$

Gennemsnit =  $92/8 = 11,5$

Alle formalia står i rapporten.

På OSK skal man kun fremlægge følgende:

Gennemsnitligt fremmøde

Antal nykommere og nye i gruppen

Hvordan møderne går

Evt problemer.

Hvad gruppen har besluttet angående de emner, som GSR har taget med hjem i gruppen fra OSK

OBS: Hvis man ikke selv kan komme til gruppesamvittigheds/forretningsmøde, så sørg for at en anden tager emnerne op og få svarene fra denne person, så man kan møde velforberedt op til OSK.

**10. Ønsker fra grupperne.**

Århus fredag: bruger vi midler ansvarligt i henhold til 11. koncept.??

Gennemsigtighed  
Kørselsafregning er ikke specificeret i OSKs retningslinier  
Litteraturpriser: det er for dyrt i fht. I Bruxelles

## **11. Rapporter fra underudvalg.**

### **HI: Ronni: workshop/træningsdag d. 18 maj 2018**

Syddanmark kommer og lærer fra sig. Nordjylland kommer og er med.

**Alle er velkomne**

Om H&I møde i midtjylland på institution  
85 nykommere har modtaget NAs budskab  
Mangler betroede tjenere og paneldeltagere

### **OI: Helpline: mangler betroede tjenere til at varetage helpline**

#### **Kasserer:**

Kontantbeholdning pr. 31/1-18 8.149 kr

Bankkonto pr 31/1-18: 7546,25 kr

Aktivitetskonto pr 31/1-18: 25.040 kr

Regnskab for februar og marts er godkendt

**INFO: mobilepay – indbetalinger: OSK Konto: 65687**

**Aktivitetskonto: 37319**

**Litteraturkonto: 51593**

### **Konventudvalg: møde d. 12. marts 2018**

Konvent er 3-5 august

Programmet er færdig. Musik er på plads til lørdag aften

Det er vedtaget, at der laves countdown

John står for auktionen

Budgettet er fremlagt og godkendt

**Næste møde er 9. juli 2018 kl. 19-21 i Århus**

Jægergårdsgade 164C, 8000 Århus

Alle er velkomne – dagsorden er på hjemmesiden.

**OSK Formand:** Litteraturansvarlig er begyndt at føre regnskab over den solgte litteratur for at øge gennemsigtighed.

Mobilepay er oprettet til OSK. Se rapport fra kasserer

**OSR Rapport:** gennemgået i store træk på møde og det er vedtaget at donere 10.000kr til RSK. Området er sundt og der er stigende opbakning og gode diskussioner uden dårlig karma.

Vi vil gerne afholde RSK møde i 2019. helst april eller november, da midtjylland har konvent i august og derfor har vi travlt.

Konvent 3-5 august 2018 i Skanderborg.

Helpline – anonymitet. Vagterne kan se telefonnumre på dem der ringer. Det kan være et problem. Desuden forslag om at flytte åbningstid 1 time frem fra 17-21. desuden forslag om at have den åben i nogen timer om morgenen, fordi nogen vågner og gerne vil være clean og så er der lang tid til 18. Forslag om telefonsvarer som henviser til mødeliste. Ingen interesse i servicekonference. Ingen nomineringer til poster.

Vi bakker Ronni op som HI- formand. Vi bakker op om nyvalgte betroede tjenere

## **12. Til beslutning:**

OIs side på socialt medie: ikke relevant længere

RSK møde vil vi gerne afholde i 2019 i april eller november

Unitydag: vi ønsker ikke at afholde unitydag. Der er ikke kapacitet til det.

## **13. Evt.**

## **14. Næste møde 10. juni 2018 kl. 11 og litteratursalg kl. 10.30**

**Øvrige møder i 2018: 12. august**

**14. oktober**

**2. december**

### **ny dagsorden:**

1. Sindsrobøn.
2. Præsentationsrunde herunder afbud.
3. Oplæsning af de 12 koncepter.
4. Oplæsning af "Bare for i dag."
5. 7. tradition
6. Godkendelse af referatet.
7. Workshop:
  - 12. koncept: Idet vi holder os til Narcotics Anonymous spirituelle natur, skal vores struktur altid være tjenende, ikke styrende.*
8. Valg af betroede tjenere
9. Rapporter fra grupperne.
10. Ønsker fra grupperne.
11. Rapporter fra underudvalg.
13. opdatering af OSK retningslinier.
12. Til beslutning:
13. Evt.
14. Næste møde og ny dagsorden.
15. Sindsrobøn.

## **15. Sindsrobøn**

### **Skal drøftes i grupperne**

Bruger vi midler ansvarligt i henhold til 11. koncept? Er det gennemskueligt, hvad vi bruger NAs midler på? Skal vi have mere gennemsigtighed og dokumentation for NAs midler?

Der er en gruppe i området, der har ikke-afholdende betroede tjenere. Hvad skal vi stille op med det? Skal mødet pilles af mødelisten?

Kørselsafregning er ikke specificeret i OSKs retningslinier

Litteraturpriser: det er for dyrt i fht. I Bruxelles. Hvad er gruppernes holdning





## GSR Rapport

<b>Gruppens navn</b>	<b>Free Spirit</b>	
<b>Møde dag</b>	<b>Torsdag</b>	
<b>Møde tidspunkt</b>	<b>19:00-20:15</b>	
<b>Adresse</b>	<b>Sct. Leonis gade 8</b>	
<b>Post nr. / by</b>	<b>8800 Viborg</b>	
<b>Sekretær</b>	<b>Christian</b>	
<b>Kasserer</b>	<b>Christian</b>	
<b>Mødeledere /suppleant</b>	<b>Søren/Benjamin</b>	
<b>GSR/GSS</b>	<b>Christian/Benjamin</b>	
<b>Kaffe M/K</b>	<b>Keld/Martin</b>	
<b>Litteratur</b>	<b>Christian</b>	
<b>Indkøb af kaffe, krus mm</b>	<b>Christian</b>	
<b>Indkøb af litteratur mm</b>	<b>Christian</b>	
<b>Ny i NA: 28</b>	<b>Ny i Gruppen: 2</b>	<b>Gennemsnits fremmøde: 17,44</b>
<b>Donation til OSK Midtjylland: 500,-</b>		
<b>Hvordan går møderne?:</b> <b>Møderne går generelt godt :-)</b>		

**P.b.v.**

**Christian  
91966591**

---

GSR/GSS



## GSR Rapport

<b>Gruppens navn</b>	<b>Grib nuet</b>	
<b>Møde dag</b>	<b>Tirsdag</b>	
<b>Møde tidspunkt</b>	<b>19</b>	
<b>Adresse</b>	<b>Lille Søgade 10</b>	
<b>Post nr. / by</b>	<b>8600</b>	
<b>Sekretær</b>	<b>Malene</b>	
<b>Kasserer</b>	<b>Joachim</b>	
<b>Mødeledere /suppleant</b>	<b>Kim</b>	
<b>GSR/GSS</b>	<b>Patricia</b>	
<b>Kaffe M/K</b>	<b>Malene</b>	
<b>Litteratur</b>	<b>Patricia</b>	
<b>Indkøb af kaffe, krus mm</b>	<b>Joachim</b>	
<b>Indkøb af litteratur mm</b>		
<b>Ny i NA:</b>	<b>Ny i Gruppen:</b>	<b>Gennemsnits fremmøde: 16.5</b>
<b>Donation til OSK Midtjylland: 0</b>		
<b>Hvordan går møderne?:</b> <b>Givende møde, med flere og flere deltagere.</b>		
<b>Ønsker til OSK:</b> <b>Speaker bank op at køre</b> <b>Nogle erfarne som er villig til at være sponsor, Og kan komme og vise sig til mødet både mænd og kvinder.</b>		



## GSR Rapport

<b>Gruppens navn</b>	<b>Hold det enkelt</b>	
<b>Møde dag</b>	<b>Mandag &amp; Torsdag</b>	
<b>Møde tidspunkt</b>	<b>19:00 - 20:00 3.mandag i måneden til 20:15</b>	
<b>Adresse</b>	<b>Slotsgården 5</b>	
<b>Post nr. / by</b>	<b>8900 Randers</b>	
<b>Sekretær</b>	<b>Eva og Asger</b>	
<b>Kasserer</b>	<b>Asger</b>	
<b>Mødeledere /suppleant</b>	<b>Theis</b>	
<b>GSR/GSS</b>	<b>John / Kenny</b>	
<b>Kaffe M/K</b>	<b>Kenny</b>	
<b>Litteratur</b>	<b>Gert</b>	
<b>Indkøb af kaffe, krus mm</b>		
<b>Indkøb af litteratur mm</b>		
<b>Ny i NA: 3-1</b>	<b>Ny i Gruppen: 5-11</b>	<b>Gennemsnits fremmøde: 8-18</b>
<b>Donation til OSK Midtjylland: 1245,-</b>		

---

GSR/GSS



## GSR Rapport

<b>Gruppens navn</b>	<b>Living clean</b>	
<b>Møde dag</b>	<b>Torsdagen</b>	
<b>Møde tidspunkt</b>	<b>19:30-20:30 speak slutter 21:00</b>	
<b>Adresse</b>	Nørrelandskirken, Døesvej 1	
<b>Post nr. / by</b>	<b>7500 holstebro</b>	
<b>Sekretær</b>		
<b>Kasserer</b>		
<b>Mødeledere /suppleant</b>	<b>Lykke / Alex</b>	
<b>GSR/GSS</b>	<b>Ronni</b>	
<b>Kaffe M/K</b>	<b>Michael</b>	
<b>Litteratur</b>	<b>Kenneth</b>	
<b>Indkøb af kaffe, krus mm</b>	<b>Nøgle Babak</b>	
<b>Indkøb af litteratur mm</b>	<b>Ronni</b>	
<b>Ny i NA: 1</b>	<b>Ny i Gruppen:6</b>	<b>Gennemsnits fremmøde: 6</b>
<b>Donation til OSK Midtjylland: 1800,-</b>		
<p><b>Hvordan går møderne?:</b> God til at tage imod nykommer. Og en god håndfuld af faste deltager, vi har snakket og de problemer der har været i mellem medlemmer og det er der kommet noget konstruktivt ud af det syntes vi.</p> <p>Vi har haft en episode med en der har stjålet noget slik fra et andet arengement der hvor vi holder møde.. personen blev taget på færsk gerning og situationen udviklede sig og der blev råbt nogle skælds ord. Vi har efter været i dialog med stedet efterfølgende og det er løst nu... vi har brugt episoden til at få strammet op på andre ting sådan at vi følger reglerne på det sted hvor vi holder møde...</p>		
<p><b>Ønsker til OSK:</b></p> <p>0</p>		

**Ronni**  
 \_\_\_\_\_  
 GSR/GSS







## GSR Rapport

<b>Gruppens navn</b>	<b>Basis Tekst Gruppen</b>	
<b>Møde dag</b>	<b>Torsdag</b>	
<b>Møde tidspunkt</b>	<b>19.00 – 20.00</b>	
<b>Adresse</b>	<b>Sønderbrogade 21</b>	
<b>Post nr. / by</b>	<b>8700 / Horsens</b>	
<b>Sekretær</b>	<b>Louise</b>	
<b>Kasserer</b>	<b>Jesper</b>	
<b>Mødeledere /suppleant</b>	<b>Jes</b>	
<b>GSR/GSS</b>	<b>Robert / Ivan</b>	
<b>Kaffe M/K</b>	<b>Torben / Søren</b>	
<b>Litteratur</b>		
<b>Indkøb af kaffe, krus mm</b>	<b>Torben / Søren</b>	
<b>Indkøb af litteratur mm</b>		
<b>Ny i NA: 5</b>	<b>Ny i Gruppen: 9</b>	<b>Gennemsnits fremmøde: 22</b>

**Donation til OSK Midtjylland: 0**

**Hvordan går møderne?:**

**Møderne går rigtigt godt, der bliver udvist en enorm respekt og omsorg for hinanden.**

**Det er en fantastisk kærlig gruppe.**

**Ønsker til OSK:**



# GSR Rapport

Gruppens navn	Lørdags bedrøring		
Møde dag	Lørdag		
Møde tidspunkt	1300 - 1400		
Adresse	Nerve alle 2		
Post nr. / by	7800 skive		
Sekretær	ANNI		
Kasserer	ANNI		
Mødeledere / suppleant	RUDOLF - ANNI		
GSR/GSS	RUDOLF - ANNI		
Kaffe M/K	ANNI		
Litteratur	RUDOLF		
Indkøb af kaffe, krus mm	ANNI		
Indkøb af litteratur mm	RUDOLF		
Ny i NA:0	3	Ny i Gruppen:0	3
Donation til OSK Midtjylland: 0			